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Abstract (en)
A device for applying glued labels to a continuous web or moving workpieces, preferably to the lifted up and still open bottoms (12) of bags (13)
comprises pairs of moving-up rollers (2,3,19,20) for a web of material and devices for perforating (4) and tearing or devices for separating the labels
from the web of material (1) and an accepting folding tongs cylinder (6) for the acceptance and subsequent delivery of the labels or sleeves. So that
additional labels can be applied, an intermediate cylinder (7) is arranged between an application folding tongs cylinder (9) which applies the labels
and the accepting folding cylinder (6) and together with the application folding tongs cylinder (9) forms a nip into which labels torn from a second
web of material (10) along perforated lines pass and which delivers the labels torn from the first and the second webs of material to the continuous
web or the moving workpieces (12), the said labels at least partly overlapping one another. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zum Aufbringen beleimter Zettel auf eine laufende Bahn oder auf durchlaufende Werkstücke, vorzugsweise auf die aufgezogenen
und noch offenen Böden (12) von Säcken (13), besteht aus Vorzugswalzenpaaren (2,3,19,20) für eine Materialbahn und Einrichtungen zum
Perforieren (4) und Abreißen oder Einrichtungen zum Abtrennen der Zettel von der Materialbahn (1) und aus einem Übernahmefalzzangenzylinder
(6) zur Übernahme und anschließenden Abgabe der Zettel oder Schlauchstücke. Um zusätzliche Zettel aufbringen zu können, ist zwischen einem
die Zettel aufbringenden Aufbringfalzzangenzylinder (9) und dem Übernahmefalzzylinder (6) ein Zwischenzylinder (7) angeordnet, der mit dem
Aufbringfalzzylinder (9) einen Walzenspalt bildet, in den von einer zweiten Materialbahn (10) längs Perforationslinien abgerissene Zettel einlaufen
und der die von der ersten und der zweiten Materialbahn abgerissenen Zettel ineinander zumindest teilweise überlappender Form an die laufende
Bahn oder die durchlaufenden Werkstücke (12) abgibt. <IMAGE>
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